

Shaikah Alshalhoob

Interior designer

shaikah.int@gmail.com | +966509755533 | Al Yasmeen, Riyadh, Saudi Arabia | www.shaikahdesign.com

PROFILE

Creative and detail-oriented Interior Designer with 4+ years of experience in residential and commercial interior design. Skilled in 3D modeling, project visualization, and space planning. Known for high problem-solving ability and strong client collaboration. Fluent in English and Arabic.

EDUCATION

Princess Nourah bint Abdulrahman University

Bachelor of Interior Design

Cumulative GPA: 4.72/5.0

Aug 2017 - Jan 2022

WORK EXPERIENCE

Alrugaib Furniture

Senior Interior Designer

Alsahafa, Riyadh

Apr 2022 - Present

- Delivered end-to-end interior design projects at Alrugaib Furniture, managing all phases from initial concept development and space planning to final furnishing and client handover.
- Recognized as the **3rd top-performing** Interior Designer in 2024 for excellence in project execution, client satisfaction, and successful project closures.
- Collaborated closely with clients, suppliers, and cross-functional teams to ensure design quality, timely delivery, and alignment with budget and brand standards.

PROJECTS

[Portfolio Link](#)

- **Ali Alshehri Villa – Full Residential Design:** Led the complete interior design process from concept development and space planning to full furnishing 3 villas and 2 guest villas and final handover, ensuring a cohesive and functional living environment.
- **Almalqa Villas – 4 Luxury Villa Interiors:** Contributed to the design of high-end residential interiors, focusing on material selection, detailing, and creating refined, luxury living spaces in a timely manner for VIP customer.

CERTIFICATIONS

- SCE Interior Design Specialist
- PMP Project Management Professional
- 6.5 in IELTS examination
- BIM

SKILL

- Technical skill : AutoCAD, 3ds Max, V-Ray, Photoshop, Illustrator, Revit
- Soft skill : Strong problem-solving abilities, Creative and critical thinker, Effective team player, Works well under pressure
- Language : English (Fluent), Arabic (Native)

شيخة الشلهوب

مصممة داخلية

shaikah.int@gmail.com | +966509755533 | Al Yasmeen, Riyadh, Saudi Arabia | www.shaikahdesign.com

الملخص المهني

مصممة داخلية مبدعة ذات خبرة تزيد عن ثلاث سنوات في تصميم المشاريع السكنية والتجارية. ماهرة في النمذجة ثلاثية الأبعاد وتخطيط المساحات. تجيد التواصل والعمل الجماعي، وتتمتع بحس إبداعي قوي. تتحدث العربية والإنجليزية بطلاقة

المؤهل العلمي

جامعة الأميرة نورة بنت عبد الرحمن

بكالوريوس في التصميم الداخلي

اغسطس 2017 - يناير 2022

الخبرات العملية

مفروشات الرقيب

الصحافة، الرياض

ابريل 2022-حاليا

مصمم داخلي اول

- تنفيذ مشاريع تصميم داخلي متكاملة في شركة مفروشات الرقيب، بدءاً من تطوير الفكرة والتخطيط الفراغي وصولاً إلى التأثيث والتسليم النهائي للعميل.
- تحقيق تصنيف ثالث أفضل مصممة داخلية أداءً في عام 2024، تقديرًا للتميز في تنفيذ المشاريع، رضا العملاء، وإغلاق المشاريع
- تقديم وإدارة ورشتي عمل في التصميم الداخلي بالتعاون مع جمعية زهراء، مع التركيز على تخطيط المساحات، أساسيات التصميم، والتطبيق العملي للمشاركين. وإعداد محتوى الورش وتصميم أنشطة تفاعلية لتبسيط مفاهيم التصميم الداخلي وتعزيز تفاعل المشاركين وتحقيق أفضل نتائج تعليمية.

Portfolio Link

المشاريع

- فيلا علي الشهري - تصميم سكني متكامل: قيادة عملية التصميم الداخلي بالكامل لثلاثة فلل و ٢ فلل ضيافة بدءاً من تطوير الفكرة والتخطيط الفراغي وصولاً إلى التأثيث والتسليم النهائي، مع ضمان تحقيق بيئة معيشية متكاملة وعملية.
- فلل الملحق - تصميم داخلي فاخر: المساهمة في تصميم مساحات سكنية فاخرة لأربع فلل، مع التركيز على اختيار المواد، التفاصيل الدقيقة، وخلق بيئات معيشية راقية.

الشهادات المهنية

- شهادة الاعتماد المهني للهيئة السعودية للمهندسين
- شهادة إدارة المشاريع الاحترافية
- الحصول على درجة 6.5 في اختبار الايلتس

المهارات

- المهارات التقنية : AutoCAD, 3ds Max, V-Ray, Photoshop, Illustrator, Revit
- المهارات الشخصية : حل المشكلات بفعالية، التفكير الإبداعي والناقد، العمل الجماعي، العمل تحت الضغط
- اللغات : العربية والإنجليزية